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Zápis z 20. zasedání Akademického senátu 

konaného 11. 12. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu FaF UK 

Přítomni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, JanTomáš 
, Bc. Keresteš Ondřej, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka,  
dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, Mgr. Matouš Petr, Mišík Jakub, Reguli Adam,  
dr. Siatka Tomáš, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor, dr. Šnejdrová Eva, Voříšková 
Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh Jaroslav, prof. Solich Petr, 
prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: doc. Hronek Miloslav, Ing. Klik Stanislav, Ing. Marek Josef 
 
Omluveni: prof. Doležal Martin, doc. Kučera Radim, Kunrt Josef, Vlachová Kristýna 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení fakulty 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
5. Projednání dokumentu Přiznání stipendií za vynikající výsledky, dosažené  

v akademickém roce 2018/2019, k vyplacení v akademickém roce 2019/2020 
6. Projednání dokumentu Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2018 
7. Projednání dokumentu Návrhy možných strategií pro „zvýšení povědomí o FaF“ 
8. Různé 

 



 

1. Zahájení 
 
20. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně senátu dr. Kudláčková ve 14.05 hodin. V úvodu 
přivítala senátory, vedení fakulty a hosty zasedání. Zároveň popřála všem přítomným krásný 
adventní čas a mnoho zdraví do nadcházejícího roku 2020. Akademický senát byl 
usnášeníschopný ve všech projednávaných bodech programu. Skrutátory byli určeni a tichým 
souhlasem schváleni Tomáš Jan a Bc. Ondřej Keresteš. Průběh zasedání senátu zapsala 
sekretářka senátu Renáta Zdanovcová. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi program zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými materiály. 
K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo ze senátorů nepožádal  
o doplnění programu, proto předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o jeho 
schválení. 
Hlasování: 15-0-3 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 20. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení fakulty 
 

prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 
– Přípravné práce realizace projektu MEPHARED 2 intenzivně pokračují v několika 

fázích. Fáze stavebně a dokumentačně technická – proběhla další jednání  
s vedením Magistrátu města Hradce Králové a se zástupci FN Hradec Králové, 
řešena otázka vlastnictví jejich pozemků; naši projektanti v současné době řeší 
způsob vytápění budovy M2; ze strany Elektrárny Opatovice nad Labem, a.s. 
vyjádřen zájem o naše napojení na elektrárnu, následovala jednání mezi oběma 
stranami, obsahem jednání je otázka, za jakých podmínek a do jaké míry by byl 
kampus závislý na dodávkách. Z naší strany se upřednostňuje výhodnější varianta,  
a to alternativní způsob vytápění kampusu. 

– Dotace na děkanáty je schválena, hlavní kampus má být financován z Operačního 
programu Jan Amos Komenský, který je připravován, konkrétní informace budou 
včas předány. 

– Firma ATIP, a.s. – Bylo udáno soudní rozhodnutí o vrácení finanční částky 
Farmaceutické fakultě (za 2 stupně dokumentace, studii a dokumentaci k 
územnímu řízení), běží zákonná lhůta na odvolání. 

–  

• Disciplinární komise AS FaF UK (předseda komise prof. Nachtigal) – blíží se konec 
dvouletého funkčního období komise, nutnost obnovy expirující disciplinární komise. 

• Vánoční koncert FaF UK – pozvání na vánoční koncert, který se koná 12. 12. 2019  
v Městské hudební síni v Hradci Králové, se svým hlavním programem se představí 
flétnový sbor Magistri. 

 
Na závěr svého vystoupení děkan fakulty prof. Šimůnek popřál všem přítomným příjemné 
prožití vánočních svátků a vše nejlepší do nového roku 2020. 
 



 

Dotazy a odpovědi: 
Tomáš Jan položil dotaz ohledně novely zákona o léčivech, zda v této oblasti došlo k nějakému 
posunu? 

Prof. Šimůnek odpověděl, že k posunu došlo. Poslanecká sněmovna předloženou senátní 
novelu zákona odmítla, došlo k vrácení, platí původní novela (lékař – lékárník má obdobný 
režim nahlížení), po podpisu prezidenta republiky novela vejde v platnost od 1. ledna 2020,  
v ostrém režimu pravděpodobně až od 1. 7. 2020. 
dr. Kudláčková: O jakou finanční částku se jedná, co má vracet firma ATIP, a.s.? 

Ing. Vlčková: Jedná se o částku cca 5 mil. Kč + úroky z prodlení. 
dr. Kudláčková položila dotaz, zda FN Hradec Králové má napojení na Elektrárnu Opatovice 
nad Labem, a.s. nebo využívá jiného zdroje? 

prof. Šimůnek: Přesnou informaci nemám. 
dr. Šnejdrová: Jaké jsou důvody, že nechceme být napojeni na Elektrárnu Opatovice nad 
Labem, a.s.? Jsou to důvody ekonomické nebo ekologické? 

prof. Šimůnek: Neprohlásili jsme, že nechceme být na elektrárnu napojeni. Ale nechceme být 
na jejich dodávkách zcela závislí. Jsou vypracovány finanční analýzy, které jsou v jednání. 
 
prof. Štaud: 

Studijní záležitosti /Farmacie/: 
• Přiznání stipendií za vynikající výsledky, dosažené v akademickém roce 2018/2019,  

k vyplacení v akademickém roce 2019/2020 (bod 5 programu dnešního zasedání). 
• Přiznání stipendií za sportovní výsledky – probíhá paralelně. 
• Hodnocení výuky studenty za ak. rok 2018/2019 – anketa k 6. 12. 2019 ukončena, 

zpracované výsledky ankety budou předány vedoucím jednotlivých kateder, s výsledky 
ankety budou seznámeni určení zástupci AS FaF UK. 

 
dr. Hošťálková otevřela diskuzi ohledně termínů a předtermínů zkoušení studentů.  
Prof. Štaudovi na zasedání prezentovala dotazy studentů. 
 

prof. Nachtigal: 
Studijní záležitosti /ZBIO, studium v angličtině, zahraniční výuka/: 

• Akreditace navazujícího magisterského studijního programu od následujícího ak. roku 
na dalších 10 let, v kontextu vznesen požadavek na propagaci a strategie nových 
studijních programů Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (bakalářský studijní 
program) a Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví (navazující 
magisterský studijní program). Studijní program ZBIO ukončen. 
Zahraniční studium: 

• Propagace fakulty – uskutečněn výjezd kontaktní osoby prof. Nachtigala a studentů  
z Jižní Korey studujících na FaF UK v Hradci Králové na veletrh v Jižní Koreji s kladným 
výsledkem, v současné době se registruje 10 přihlášek studentů z Jižní Koreji  
na studijní program Farmacie. 

• SAE, Dubaj – prezentace studia na středních školách, intenzivní kontakt a spolupráce 
s agenturou, cílem návštěvy je získání potenciálních uchazečů o studium na fakultě. 

• Návštěva fakulty zástupcem spolupracující agentury z Izraele. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií: 

• Doktorandské stipendium (Opatření děkana č. 18/2019) – od 1. 1. 2020 základní 
doktorandské stipendium činí 15 000 Kč měsíčně, k navýšení o 2 000 Kč dojde  



 

po úspěšném složení státní doktorské zkoušky nebo obhájení doktorské dizertační 
práce a o 500 Kč po úspěšném splnění nejméně tříměsíční zahraniční stáže. 

• Doktorské stipendium – stanovení výše stipendia za vynikající výsledky ve vědecké 
činnosti – úspěšné ukončení studia ve standardní době navýšené maximálně o 1 rok 
ve výši 30 000 Kč (Opatření děkana č. 19/2019) s účinností od 1. 1. 2020. 

• Stipendium za publikační činnost – s účinností od 1. 1. 2020, stipendium je určeno 
studentům doktorského a magisterského studia v prezenční a kombinované formě, 
pokud se nejedná o zaměstnance FaF v HK, a lze ho přiznat pouze před obhájením 
dizertační nebo diplomové práce (Opatření děkana č. 7/2019). Mimo oblast sociální 
farmacie nebude stipendium vypláceno za publikace s IF v časopisech ve 4. kvartilu dle 
ukazatele AIS. 

• Projekt GA UK – podáno 49 projektů, relativně uspokojivé číslo. 
• Projekt GA ČR – z 13 podaných projektů jsme získali 5 juniorských projektů, velmi 

dobrá úspěšnost. 
 

prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty: 

• Projekt STARSS – OPVVV – 25.až 26. listopadu 2019 v prostorách Nového Adalbertina 
proběhla „3rd STARSS conference on Separation Science”. 

• PGS a PostDoc vědecká konference na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové  
se bude konat ve dnech 22. a 23. 1. 2020. 

• EFSA-CDN – pozvánka na přednášku v rámci projektu EFSA-CDN „Zvýšení účinnosti  
a bezpečnosti léčiv a nutraceutik: moderní metody – nové výzvy (datum a místo konání 
přednášky 21. 1. 2020, Farmaceutická fakulta v Hradci Králové, kampus, Aula 105). 

• EFSA-CDN – uzavření poslední zakázky (přístroje).  
• Podpora rozvoje studijního prostředí na VŠ – OP VVV tzv. „Rychlovýzva“ k 31. říjnu 

2019 realizace projektu ukončena, rovněž ukončena administrativní činnost. 
• Projekt InoMed – projekt probíhá nadále úspěšně. 

• Projekt objektu Flošna – přípravná fáze projektové dokumentace. 
 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 
Ekonomické, provozní a správní záležitosti: 

• Od 1. 1. 2020 dojde k navýšení minimální mzdy na 14 600 Kč/měsíc, zároveň je tímto 
zaručeno navýšení tzv. zaručené mzdy. 

• E-neschopenky – zavedení e-neschopenky zaměstnance od 1. 1. 2020, zrušení 
dosavadní papírové formy neschopenek. 

• Stravenkové karty – zavedení tzv. elektronické stravenkové karty, stravenka bude  
v hodnotě 100 Kč/ks, úhrada bude provedena srážkou ze mzdy. 

• Sick days – zavedení benefitu od 1. ledna 2020, pravidla čerpání a poskytnutí dnů volna 
se řídí Opatřením děkana č. 20/2019. 

• Evidence pracovní doby (EPD) – od ledna 2020 elektronická evidence pracovní doby, 
seznámení s aplikací proběhne na povinném školení všech zaměstnanců fakulty. 

• Objekt Loděnice – proběhne rekonstrukce stávajícího objektu, který má ve správě 
fakulta (cca za 200 až 300 tis. Kč), zájem o spolufinancování a využití objektu mají vodní 
skauti, s kterými bude uzavřena řádná smlouva. 

 
Dotazy a odpovědi: 
Mgr. Matouš položil Ing. Vlčkové dotaz ohledně stravenkových karet. Nárok je od 0,5 úvazku 
tzn. nutno odpracovat nejméně 4 hodiny plynulé práce, pak se může uplatňovat nárok? 



 

Ing. Vlčková: Ano, je to přesně tak. 
Ing. Vlčková: Na opakující se dotazy senátorů zopakovala, že maximální denní výběr činí  
500 Kč. 
dr. Šnejdrová: Bude existovat čtečka karty, kde bych si mohla zjistit, jaká je na mé kartě 
aktuální finanční částka? 
Ing. Vlčková: Ano, existuje internetová aplikace, kde lze tato částka zjistit. 
doc. Krátký: Kolika pracovníků se týká navýšení minimální mzdy od 1. 1. 2020? 

Ing. Vlčková: Navýšení minimální mzdy se týká cca 10 zaměstnanců fakulty. 
dr. Kudláčková: Na jaké období bude s oddílem skautů uzavřena smlouva? 

Ing. Vlčková: Pravděpodobně na 25 let, varianty spolufinancování a využití objektu jsou  
v jednání mezi oběma stranami. 
doc. Krátký: Jaké je jméno skautského oddílu? 
Ing. Vlčková: Vodní skauti HK – Lososi. 
Eliška Voříšková: Studenti, kteří jsou v ISP po 1. ročníku studia se po zařazení do normálního 
studijního plánu zařadí mezi studenty studující v programu s novou akreditací, kteří budou 
mít průběžné státnice. Budou si studenti moci vybrat, zda budou mít státnice až na konci 
studia, nebo automaticky musí mít státnice průběžné? 
Prof. Štaud: Samozřejmě jim dáme na výběr, aby si sami zvolili formu, jakou proběhnou jejich 
státní zkoušky.  
Mgr. Matouš upozornil na nedostačující zabezpečení prostor severní budovy na FaF. Volný 
pohyb osob po prostorách fakulty ve dnech pracovního volna. 
Doc. Roh slíbil, že budou znovu osloveni vedoucí kateder severní budovy s dotazem, zda je 
nutné zpět nainstalovat posuvně dveře na koridor. 
 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 20. zasedání  
AS FaF UK. 
 
Předsedkyně senátu dr. Kudláčková poděkovala vedení fakulty za sdělení aktuálních 
informací. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
 
Nejdůležitější informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK senátorům předal zástupce 
akademické obce za FaF UK Tomáš Jan, člen PK AS UK, SK AS UK a EK AS UK: 

• Sociální oblast – návrh na osvobození od poplatků za přijímací řízení sociálně slabším 
studentům. 

• Výběrové řízení na pozici kvestora – otevřeno do 6. 1. 2020, vyhodnoceno během 
února 2020. 

• Kniha 17 fakult 17. listopadu – soubor rozhovorů k 30. výročí sametové revoluce, knihu 
editoval Michal Zima. 

• Advent na UK – 4. 12. 2019 proběhlo setkání studentů, absolventů a zaměstnanců UK. 

• AS UK vyzval vedení UK k iniciativě při plnění požadavků protestujících studentů. 

Sociální komise AS UK vyzývá vedení UK, aby ve spolupráci s vedením fakult a dalších 

součástí UK provedlo zhodnocení stávajícího provozu UK s ohledem na dopady  

na životní prostředí a připravilo konkrétní návrhy pro zlepšení. 



 

 
Mgr. Matouš předal senátorům informaci ze zasedání Legislativní komise AS UK: 
Proběhlo 1. kolo předběžných konzultací o volební řádu AS FaF UK. Konzultace proběhla 
elektronickou cestou, fakulta obdržela připomínky technického rázu, které byly zapracovány. 
 
Závěr: AS FaF vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
5. Projednání dokumentu Přiznání stipendií za vynikající výsledky, dosažené  

v akademickém roce 2018/2019, k vyplacení v akademickém roce 2019/2020 
 
Slovo dostal prof. Štaud, proděkan pro studijní záležitosti. 
Na základě Stipendijního řádu Univerzity Karlovy a Pravidel pro přiznávání stipendií na FaF 
v Hradci Králové předkládá děkan fakulty prof. Šimůnek AS FaF UK k vyjádření návrh 
podmínek vyplácení a výše stipendia za vynikající studijní výsledky, dosažené v akademickém 
roce 2018/2019. Celkem navrhuje stipendium za vynikající studijní výsledky přiznat  
a jednorázově vyplatit 97 studentům. 
 
10 % studentů magisterského studijního programu Farmacie, kteří nejsou zapsáni v 1. úseku 
studia, u nichž nenastala překážka v poskytnutí stipendia podle čl. 13 SŘ UK, splnili kritéria pro 
přiznání stipendia podle čl. 2 odst. 1 PPS FaF UK, v ak. r. 2018/2019 získali 50 a více kreditů  
a zároveň dosáhli prospěchového průměru nejvýše 1,38. Jedná se o 79 studentů. 
 

• do prospěchového průměru 1,00 – 20 000 Kč každému studentovi 
(celkem 11 studentů magisterského studijního programu Farmacie) 

• do prospěchového průměru 1,01 až 1,10 – 18 000 Kč každému studentovi 
(celkem 5 studentů magisterského studijního programu Farmacie) 

• do prospěchového průměru 1,11 až 1,20 – 16 000 Kč každému studentovi 
(celkem 16 studentů magisterského studijního programu Farmacie) 

• do prospěchového průměru 1,21 až 1,30 – 14 000 Kč každému studentovi 
(celkem 23 studentů magisterského studijního programu Farmacie) 

• do prospěchového průměru 1,31 až 1,38 – 12 000 Kč každému studentovi 
(celkem 24 studentů magisterského studijního programu Farmacie) 
 

 
10 % studentů bakalářského studijního programu, kteří nejsou zapsáni v 1. úseku studia 
Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví, a navazujícího magisterského studijního programu 
Zdravotnická bioanalytika, kteří získali 50 a více kreditů a zároveň dosáhli prospěchového 
průměru nejvýše 1,66. Jedná se o 18 studentů, z toho 6 studentů bakalářského studijního 
programu ZBIO a 12 studentů navazujícího magisterského studia. Výši jednorázově 
vyplaceného stipendia pro studenty bakalářského a navazujícího magisterského studijního 
programu ZBIO je navrženo: 
 

• do prospěchového průměru 1,00 – 20 000 Kč každému studentovi 
(žádný student nesplnil podmínky) 

• do prospěchového průměru 1,01 až 1,10 – 18 000 Kč každému studentovi 
(1 student navazujícího magisterského studijního programu ZBIO) 

• do prospěchového průměru 1,11 až 1,20 – 16 000 Kč každému studentovi 



 

(celkem 2 studenti bakalářského studijního programu ZBIO a 3 studenti navazujícího 
magisterského studijního programu ZBIO) 

• do prospěchového průměru 1,21 až 1,30 – 14 000 Kč každému studentovi 
(1 student bakalářského studijního programu ZBIO) 

• do prospěchového průměru 1,31 až 1,40 – 12 000 Kč každému studentovi 
(1 student bakalářského studijního programu ZBIO a 2 studenti navazujícího 
magisterského studijního programu ZBIO) 

• do prospěchového průměru 1,41 až 1,66 – 10 000 Kč každému studentovi 
(2 studenti bakalářského studijního programu ZBIO a 6 studentů navazujícího 
magisterského studijního programu ZBIO) 
 

Dotazy a připomínky AS FaF UK byly zpracovány a předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou 
předloženy proděkanu pro studijní záležitosti prof. Štaudovi. 
Jaká je současná výše stipendijního fondu fakulty a jaká finanční částka bude celkově  
za prospěchová stipendia vyplacena? 
Současná výše stipendijního fondu 5 500 000,- Kč. 
Jaké jsou počty stipendistů za jednotlivé ročníky; budou letos vyplacena sportovní stipendia; 
uvažuje se vyplacení stipendia za vynikající činnost i v jiných oblastech a činnostech, než ve 
studiu a sportu, například v oblasti umění? 
Ano. 
Bylo by možné část kladného výsledku hospodaření fakulty za rok 2018 přesunout  
do stipendijního fondu? 
Ne. 
 
Předsedkyně senátu vyzvala senátory k hlasování o návrhu na přiznání stipendií za vynikající 
studijní výsledky dosažené v akademickém roce 2018/2019 a vyplacené v akademickém roce 
2019/2020. 
Hlasování: 17-0-0 
Závěr: AS FaF UK se kladně vyjádřil k návrhu děkana na přiznání stipendií za vynikající studijní 
výsledky, dosažené v akademickém roce 2018/2019 a vyplacené v akademickém roce 
2019/2020. 
 
 
6. Projednání dokumentu Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2018 
 
Návrh na rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2018 předkládá děkan fakulty  
prof. Šimůnek, návrh zpracovala tajemnice fakulty Ing. Vlčková, která dostala slovo. Jedná  
se o částku 1 303 181,21 Kč. Dle čl. 2 odst. 4 Opatření rektora č. 1/2019 se předkládá návrh 
deponovat kladný výsledek hospodaření fakulty do Fondu provozních prostředků (FPP),  
do kterého lze převést celou částku. 
Dokument se projednával i v Ekonomické komisi AS FaF UK, vzešly konkrétní dotazy, na které 
Ing. Vlčková senátorům postupně odpovídala. 
Dotazy vzešlé ze zasedání EK AS FaF UK (dr. Šnejdrová): 
Co se nejvíce podílelo na kladném výsledku hospodaření fakulty za rok 2018? 
Na jaké jiné účely lze finance použít? 
Zda by bylo možné část kladného výsledku hospodaření deponovat do fondu, ze kterého bude 
možno čerpat finance na mzdy zaměstnanců? 
Ing. Vlčková: Určení míry podílu na kladném výsledku hospodaření za rok 2018 nelze 
jednoznačně určit. Podrobná a přesná čísla podílu jsou uvedena ve Výroční zprávě  



 

o hospodaření (2018). Využití prostředků z FPP, do kterého byly prostředky deponovány,  
je široké, s těmito prostředky lze hospodařit v širším kontextu. Čerpání finančních prostředků  
z FPP např. na mzdy zaměstnanců je ale omezené a má svá daná pravidla. 
dr. Šnejdrová: Je zdůrazněno, že s výsledkem hospodaření, ať se nachází v jakémkoliv fondu, 
bude počítáno jako s rezervou pro financování MEPHAREDU 2 (nezpůsobilých investičních 
výdajů a příslušného kofinancování). 
Ing. Vlčková: Pokud je naším cílem dostavět M2, potom si musíme vytvářet finanční rezervu. 
Prof. Šimůnek odpověď Ing. Vlčkové doplnil o konstatování, že jsme jedna z mála fakult, která 
žádnou finanční rezervu v minulosti neměla. 
Diskuze byla uzavřena, další dotazy nebyly položeny, proto předsedkyně senátu  
dr. Kudláčková vyzvala senátory k hlasování o dokumentu. 
Hlasování: 17-0-0 
Závěr: AS FaF UK v Hradci Králové schvaluje návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření 
fakulty za rok 2018. 
 
 
7. Projednání dokumentu Návrhy možných strategií pro „zvýšení povědomí o FaF“ 
 
Vstupní slovo si vzala dr. Kudláčková, která představila dopracovanou a rozšířenou variantu 
dokumentu Návrhy možných strategií pro „zvýšení povědomí o Farmaceutické fakultě“, která 
vznikla po konzultaci s Bc. Petrem Podzimkem z Odboru vnějších vztahů UK. Původní varianta 
dokumentu byla předložena senátorům na 19. zasedání AS FaF UK. 
K tématu se rozvinula obsáhlá diskuze. Se svými podněty, postřehy a přínosnými názory 
ohledně „zvýšení povědomí o FaF“ směrem k odborné a dospělé veřejnosti vystoupil senátor 
doc. Malý, vedoucí Katedry sociální a klinické farmacie, dále v ústní i písemné formě 
zpracované podněty ke zlepšení propagace fakulty směrem k uchazečům předložila 
místopředsedkyně AS FaF UK E. Voříšková a nakonec senátor Mgr. Matouš předložil návrh na 
možné pracovní pozice pro sestavení budoucího PR oddělení. 
Mgr. Matouš přečetl návrh usnesení v plném znění a následně předsedkyně dr. Kudláčková 
vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 12-0-1 
Závěr: AS FaF UK prodiskutoval návrhy možných strategií pro „zvýšení povědomí  
o Farmaceutické fakultě“, shledává, že v této oblasti je dlouhodobě nastavena dobrá úroveň, 
avšak v mnohých strategiích lze nalézt rezervy. AS FaF UK předává formulované návrhy 
strategií vedení Farmaceutické fakulty. AS FaF UK doporučuje vedení fakulty zvážit 
zřízení/rozšíření oddělení pro PR o vystudované odborníky v daném oboru. 
 
V další části zasedání vystoupil před senátory host zasedání doc. Hronek (garant JJUK), který 
k tomuto tématu představil podrobně vypracovanou prezentaci, v které zdůraznil jasné 
postupy a cíle, vedoucí k navýšení povědomí o Farmaceutické fakultě v Hradci Králové. 
Po ukončení vystoupení doc. Hronka vyzvala předsedkyně AS FaF UK senátory k dotazům. 
Jelikož nebyly žádné položeny, následně vyzvala k hlasování. 
Hlasování: 13-0-0 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace prezentované doc. Miloslavem Hronkem. 
 
 
8. Různé 
 

• Schválení zápisu z 19. zasedání AS FaF UK ze dne 20. 11. 2019. 



 

Hlasování: 12-0-1 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 19. zasedání konaného dne 20. 11. 2019. 
 

• 21. zasedání AS FaF UK – mimofakultní zasedání senátu se koná 21. 1. 2020 
v restauraci Na Biřičce na Novém Hradci Králové. 

 
 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
20. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní senátu dr. Kudláčkovou ukončeno v 17.15 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 

 

 

 
Ověřily: PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 

 
Eliška Voříšková 

 
 
 
V Hradci Králové 14. ledna 2020 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 20. zasedání AS FaF UK dne 11. prosince 2019 
 
Usnesení 20-1: AS FaF UK schválil program 20. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 20-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 20-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 20-4: AS FaF UK se kladně vyjádřil k návrhu děkana na přiznání stipendií za 

vynikající studijní výsledky, dosažené v akademickém roce 2018/2019  

a vyplacené v akademickém roce 2019/2020. 

Usnesení 20-5: AS FaF UK v Hradci Králové schvaluje návrh děkana na rozdělení 

výsledku hospodaření fakulty za rok 2018. 

Usnesení 20-6: AS FaF UK prodiskutoval návrhy možných strategií pro „zvýšení 

povědomí o Farmaceutické fakultě“, shledává, že v této oblasti je 

dlouhodobě nastavena dobrá úroveň, avšak v mnohých strategiích lze 

nalézt rezervy. AS FaF UK předává formulované návrhy strategií vedení 

Farmaceutické fakulty. AS FaF UK doporučuje vedení fakulty zvážit 

zřízení/rozšíření oddělení pro PR o vystudované odborníky v daném 

oboru. 

Usnesení 20-7: AS FaF UK vzal na vědomí informace prezentované doc. Hronkem. 

Usnesení 20-8: AS FaF UK schválil zápis z 19. zasedání AS FaF UK konaného dne  

20. 11. 2019. 

Usnesení 20-9: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 


